

2017/12/7

Universal Studios Japan (R) Direct-In

EXP:00566001

EXP:00566001

Universal Studios Japan®
Direct-In

EXPRESS 4

Date of Entry 2018/01/16 (Tue.)

Contact Number QL552102

1

<Notes>

- Show this ticket to our crew the entrance of attraction.
- May asked to refrain from riding some due to ride requirements.
- During maintenance, can be used at following undesignated time attractions.
- Present your QR code and printed time (on the bottom) at the attraction entrance.



<Attractions>

- 11:00~ [TRA] Harry Potter Area Entry Hours
 - If you decide to exit [TRA] Harry Potter Area Entry Hours, re-entry will not be permitted.
- 11:20-11:50 Forbidden Journey
- 14:40-15:10 [MIN] Despicable Me Minion Mayhem
- ☆ Spider-Man
 - or Hollywood Dream
- ☆ Jaws
 - or Terminator®
 - or Backdraft®

Choose one attraction for each ☆

2

<Special Features>

Only valid on a per person basis, and for the date of entry shown on tickets. Tickets without a QR code are invalid. Cannot be transferred or resold. Hours and attraction operation may change without notice. Can not be reissued, repurchased, or exchanged for refund.

EXP:00566001

EXP:00566001



<遊樂設施>

- 11:00~ [TRA] 哈利波特區域入園時間
 - 一旦從 [TRA] 哈利波特區域入園時間離園，將無法再次入園。
- 11:20-11:50 [FJ] 禁忌之旅(FJ)
- 14:40-15:10 [MIN] 小小兵 瘋狂乘車遊
- ☆ [SPD] 蜘蛛俠(SPD)
 - or [HDR] 好萊塢美夢(HDR)
- ☆ [JWS] 大白鯊®(JWS)
 - or [T2] 魔鬼終結者®(T2)
 - or [BD] 浴火赤子情®(BD)
- ☆ 是從各遊樂設施中挑選出1個

<어트랙션>

- 11:00~ [TRA] 해리 포터 에어리어 입장 시간
 - [TRA] 해리 포터 에어리어 입장 시간에서 일단 퇴장하면 재입장 할 수 없습니다.
- 11:20-11:50 [FJ] 포비든 저니(FJ)
- 14:40-15:10 [MIN] 미니언 뒤죽박죽 라이드
- ☆ [SPD] 스파이더맨(SPD)
 - or [HDR] 할리우드 드림(HDR)
- ☆ [JWS] 죠스®(JWS)
 - or [T2] 터미네이터®(T2)
 - or [BD] 백 드래프트®(BD)
- ☆ 표시는 각 어트랙션 중에서 1개씩 선택

1

<注意事項>

- 請在各遊樂設施的入口直接出示本票券給影城服務員
- 若未達身高標準或是符合其他限制條件的遊客無法使用本設施
- 維修期間中在下列記載的無指定時間的遊樂設施內可以使用。
- 請在各遊樂設施的入口，出示QR Code與各遊樂設施的體驗時間(下方)。

<주의사항>

- 각 어트랙션의 입구에서 본 티켓을 직원에게 제시해 주십시오.
- 신장 제한과 기타 제한 사항에 해당하는 분은 이용할 수 없습니다.
- 점검 기간 중에는 아래에 기재된 시간 지정이 없는 어트랙션에서 사용할 수 있습니다.
- 각 어트랙션 입구에서 QR 코드와 각 어트랙션의 체험 시간(아래)을 제시해 주십시오.

2

<特別事項>

進入園區需要另外購買影城入場券。1張票券僅供1名遊客使用，使用期限僅限票券正面記載的日期。沒有印刷QR編碼字體的票券視為無效。本票券無法用以兌換金錢、轉讓及買賣。可能未經過事前告知便更動營業時間，以及遊樂設施的運作時間。由於本票券無法重新發行、再次購買及退錢，因此請妥善保管。

<특이사항>

파크에 입장하기 위해서는 별도 스튜디오 패스가 필요합니다. 본 티켓은 1매당 1명, 권면 기재일 당일에 한해 유효합니다. QR코드가 없는 것은 무효입니다. 본 티켓은 환금, 양도, 매매할 수 없습니다. 영업시간과 어트랙션의 운행은 예고 없이 변경될 수 있습니다. 본 티켓은 재발행, 재구매, 환불할 수 없으니 잘 보관해 주십시오.